
 

 

Beantwoording vragen SP d.d. 17 mei 2017 over huishoudelijke 

hulp 

portefeuillehouder: K. Telder  

behandelaar: M.J.M. Jehee  

datum: 6 juni 2017 
 

 

Na afloop van de beeldvormende raad van 17 mei jl. stelde de SP fractie de volgende vraag. 

 

Is er inzicht in het verwachte gebruik in 2018 van huishoudelijke hulp (vanwege de nieuwe systematiek)? 

 

Hierbij de reactie van de portefeuillehouder: 

 

In de berekening is van een aantal aannames uitgegaan: 

 

 Het aantal cliënten in 2015 en 2016 is nagenoeg constant: 1310 cliënten (ultimo 2015) en 1309 

cliënten (ultimo 2016).  

 Op 1 april 2017 heeft de gemeente 1244 cliënten. De daling per 1 april 2017 ten opzichte van de 

vorige twee jaren wordt veroorzaakt door de overheveling huishoudelijke hulp van thuiswonende 

Wlz-cliënten naar de Wlz.  

 De aanname is dat dit aantal cliënten de komende jaren ongewijzigd blijft 

 In 2018 is de verwachting dat 510  van de 1244 cliënten gebruik maken van de algemene voorziening. 

Daarbij is de aanname dat alle cliënten maximaal gebruik maken van de algemene voorziening (2,5 

uur per week), in de praktijk zal dit lager zijn. 

 De overige cliënten hebben een indicatie die voor 5 jaar (131 cliënten), een indicatie voor onbepaalde 

tijd (395 cliënten) of  een indicatie die afloopt in 2019 of 2020 (208 cliënten). 

 

 

 

 

 


